
 
 

 

  Tarnów, 11 lutego 2021 roku 
SKD.0003.1.2021 

 
 
Pani Agnieszka Danielewicz 
Radna Rady Miejskiej 

 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację dotyczącą uwzględniania w ramach prac projektowych 

kwestii poprawy dostępności dla osób z niepełnosprawnością oraz usuwania dotychczasowych barier 

architektonicznych informuję, że prace projektowe realizowane są zgodnie z wymogami ustawy  

o dostępności, która nakłada na podmiot publiczny zapewnienie dostępność osobom ze szczególnymi 

potrzebami przez stosowanie uniwersalnego projektowania lub racjonalnych usprawnień. Działania 

inwestycyjne realizowane są wedle ustawy prawo budowlane i przepisów wykonawczych w tym 

zakresie, projektanci są zobligowani do uwzględniania w dokumentacjach powyższych aspektów. 

Natomiast dotychczasowe bariery architektonicznych usuwane są sukcesywnie, w miarę 

możliwości finansowych gminy, w ramach zadań zaplanowanych w budżecie. 

        Z poważaniem 

 

 

Otrzymują: 
1. Adresat, 
2. Wydział Organizacyjny, 
3. a/a. 
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